
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

Poznań, 21.02.2020 r. 
 

Bartłomiej Ignaszewski 
Radny Miasta Poznania 

Klub Koalicji Obywatelskiej 
Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 
 
 

INTERPELACJA 
 

w sprawie: odbieranych z poznańskich placówek oświatowych odpadów. 

 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z pytaniami, które otrzymałem od Młodzieżowej Rady Miasta Poznania, 

związanych z segregacją odpadów prosiłbym o odpowiedź na poniższe pytania: 

 

1. Jaka część placówek oświatowych, których organem prowadzącym jest Miasto Poznań, 

prowadzi selektywną zbiórkę odpadów przy jednoczesnym odbiorze tych odpadów z 

podziałem na frakcje? 

2. Kto podejmuje decyzję w kwestii selekcji odpadów bądź jej braku w danej placówce? 

3. Jak wygląda procedura zawarcia umowy dot. wywozu odpadów pomiędzy szkołą/organem 

prowadzącym (?) a wykonawcą? 

4. Kto w razie wprowadzenia selektywnej zbiórki odpadów w danej placówce ponosiłby koszty 

konieczne do przeprowadzenia tej zmiany tj. zakup koszy frakcyjnych wewnętrznych i 

zbiorczych zewnętrznych, ewentualne zwiększenie stawki za odbiór odpadów. 

5. Czy miasto Poznań planuje rozwiązać kwestię wywożenia niesegregowanych śmieci od 

placówek oświatowych, a jeśli tak, w jakim horyzoncie czasowym? 

 

Z wyrazami szacunku, 
Bartłomiej Ignaszewski 


